
Zápis ze zasedání Programového výboru MAS NAD ORLICÍ 
v Kosteleckých Horkách 11.7.07 v 18h 

 
Přítomni: Bílek, Brýdl, Kulíšek, Myšák, Žid,  
Omluveni: Hubálek, Bělková, Židová, Záruba, Marek 
 
Program navržený manažerem: 

1. Dohoda o programu  
2. Území MAS – stav dokumentů 
3. Kontrola úkolů 
4. Zapojení nových členů 
5. Informace o Leaderu 
6. Místní výrobky - certifikace 
7. Projekt vzdělávání v MAS 
8. Další postup se strategií 

 
Ad 1) Přítomní se jednomyslně shodli na navrženém programu. PV nebyl 
usnášeníschopný, rozhodnutí jsou ve formě doporučení. 
 
Ad 2) Manažer informoval o možném řešení dodatkem k výpisu ze zastupitelstva u 
těch usnesení, kde v době konání nebyl ustálen název MAS. Vzor z obce Žďár nad 
Orlicí rozešle PV. 
 
Ad 3) 
Úkoly nesplněné nebo neznámé:  

- Manažer dopisem osloví obce, které nedoručily; T: do týdne, dokončí do týdne 
- Pan Marek osloví obce na Choceňsku se špatnou formulací nebo nedoručené, 

manažer zajistí podklady; T: do týdne, neznámé 
- Pan Záruba osloví obce s podobným problémem na Třebechovicku, dtto 
- Pan Žid osloví Proruby a Polom; T: do týdne, znovu do týdne 
- Pan Záruba osloví nezúčastněné obce na Třebechovicku; T: do týdne, neznámé 
- Úkol rozeslání priorit byl o den opožděn 

Ostatní úkoly splněny. 
 
Ad 4) Přítomní se shodli, že nebudeme nyní aktivně oslovovat nové členy, zůstáváme 
však otevřeni jejich žádostem. 
 
Ad 5) Manažer informoval o stavu LEADERU ČR – před vyhlášením a o nutnosti 
rychle zpracovat strategii a žádost. Navrhl vzhledem k časové tísni oslovit experty a 
vyčlenit prostředky. Přítomní souhlasí na toto věnovat do 20 tis.  
Manažer též podal informace o projednávání podmínek LEADERu a společně byly 
odsouhlaseny názory MAS na dotazy NS MAS k počtu a způsobu financování MAS. 
Odpověď a podklady jsou přílohou zápisu. 
Úkoly: 

- manažer odešle reakce na NS MAS a další místa k MV EAFRD; T. obratem po 
dokončení 

 
Ad 6) V rámci prvního kola certifikace výrobků pro značku Orlické hory – originální 
produkt byl certifikován i první výrobek z území MAS, biozelenina od Smetana Eko. 
Podrobnosti jsou na www.domaci-vyrobky.cz. 
 

http://www.domaci-vyrobky.cz/


Ad 7) Pro společný projekt s obcí Vrbice bylo doporučeno 70 tis. Dotace, tedy třetina 
žádosti. Přítomní stručně zhodnotili rozpočet a navrhli hrubé rozdělení a třetinovou 
redukci aktivit s tím, že budou zabezpečeny webové stránky, tisk základních 
materiálů, dvě exkurze, tři semináře a oborová setkání včetně facilitace.  
Úkoly: 

- Návrh rozpočtu bude ještě projednán s předsedou a předložen obci. 
 
Ad 8) Přítomní ujasnili požadavek na tvorbu opatření členy PV.  
Úkoly: 

- manažer upomene členy PV; T: obratem 
- manažer připomínkuje odevzdaná opatření; T: do konce týdne 
- ostatní priority budou dopracovány; T: do týdne 

 
Příští setkání se uskuteční do dvou týdnů, návrh – Častolovice. 
 
Zapsal: Petr Kulíšek 
Ověřili:  


